
Forstyrrelsesmøde d. 17/03
Bestyrelsen:

(Kasserer) Oliver

(Sekretær) Vincent

(Formand) Oliver Viller Nielsen

(Næstformand) Kresten Laust

(Menig) Patrick

(Menig) Theis

(Menig) Anders

(Menig) Flemming

Observatør:
● Laurits (F-ædrerådet)

Dette møde [OB]
Til dette møde har vi et åbent diskussionspunkt om hvordan vi bedre optager medlemmer på
andre uddannelser.

Forberedelse til mødet:
❖ Lav nogle overvejelser ifht. hvad der kunne gøres bedre med vores

medlemsrekruttering

Evaluering fra sidste møde:
❖ Hybridmøde fungerede godt

Beslutning:
❖ Omvalg af ordstyrer

➢ Sidste møde: Kresten
❖ Omvalg af hovedreferent

➢ Sidste møde: Vincent
❖ Valg af backup referent

➢ Ingen

 Haste punkter - Skal håndteres dette møde 

Treo priser [O] [Est. 2 minutter]

Ejer: Patrick



● Mine umiddelbare undersøgelser, der har taget udgangspunkt i Carlsberg-salget
tyder på, at der godt kunne være i hvert fald et par hundrede kroners tab om
måneden.

○ Og dette er kun discrepency mellem stk pris og salgspris
○ Vores hemmelige Carlsberg-aftale betyder at vi måske tjener lidt mere tilbage

● Yderligere undersøgelser af Carlsbergs priser og Depotets gennem Tobias
(Indkøber) er i gang og burde være klar til næste møde.

Økonomi (OD)

Regninger, øget indtjening, mindre tab

Diskussion:
❖ Fremgangsmåde

➢ Kunne man måske lave et argument at rektoratet skylder os for at vi altid skal
spørge torvekøkkenet?

➢ Spørgsmål om at fjerne brød
■ Pga manglende fredagsbare, er det lidt det bedste vi har til at tiltrække

medlemmer
❖ Hvordan gik snakken med Lars?

➢ Kresten er forvirret
➢ Flemming har kigget i mail-arkiverne, og han kan se at vi har fået noget fra

torvekøkkenet, men ikke nogle regninger
■ Det kunne måske være til Catering eller et eller andet
■ Regningerne kunne have været sendt til Mikkels studiemail, som ikke

findes længere
➢ Lars’ argument er måske at vi ikke har været bekendt med de regninger

❖ Hvis der ikke er gebyr på, så behøves vi nok ikke betale med det samme

Virksomhedssamarbejde med Netcompany (OD)

Ejermand: Foliver
- Sidste forstyrrelse var ikke med i forhandlinger med Netcompany (kun Mini)
- Pakkeløsning på 25k, så:

- Fnugfald 15k okay
- FLAN 2x2.5k enormt billigt
- 2 årlige workshops (4k?) Har skabt rigtig god værdi, lokalet var helt fyldt,

medlemmer var rigtig glade, vi skal tage flere penge for det (win/win)
- infoskærm 1k For lidt, billigt solgt.

- Der er forskel på hvor nemt det er for os teknisk
- deling af summerevents og andet relevant Kan vi godt tage flere penge for
- Vi tror godt vi kan hæve prisen, pga. øget omkostninger
- Vi skal reassess inden NetCompany mødet

- Det er rimelig billigt
- Vi har en god samarbejde og det er vel en pakkeløsning, men NetCompany

har dog



- Vi har aldrig skrevet under på det, fordi vi skulle selv lave kontrakt
- Vi skal ikke omforhandle det som vi allerede har tjent, det ville være dumt

- I fremtiden skulle vi nok have en pakkeaftale om året
- Vincent: Synes det er en god idé at vi har en pakkeaftale hver år. Vi har svært ved at

finde sponsorer. Vincent mener skaber bedre sikkerhed at have det mere end 1 år ad
gangen.

- Middag, dagen før IT day

- Vi vil gerne have at de betaler for pakkeløsningen før den nye aftale

Sponsor (OD)

Diskussioner:
❖ Vi skal have standardiseret priser for spons, og opdaterer excel ark

➢ Spons ark er outdated, vi ender ofte med to forskellige udvalg der skriver til
samme virksomhed

➢ Kan vi genoplive Fonsor? Der er nok ingen andre måder
➢ Udvalg bør nok ikke forhandle individuelt

❖ F-klubben har givet switches til FLAN, derfor må de gerne tjene nogle penge (i stedet
for at gå i nul)

➢ De kunne få overskud
➢ Vi tror godt vi kan snakke med Wojtek

❖ Udvalg bør prøve at tjene noget overskud for F-klubben

❖ Lars?
➢ Lars giver jobopslag gratis, men Kresten mener ikke at vi er gode nok til at

søge spons til at vi kan erstatte det, som han gør

Connect IT (OD)

Diskussioner:
❖ Skal vi overtage connect IT? - Har vi overhovedet nok frivillige kræfter  til det?

➢ FixD kommer ikke til at findes længere
➢ Det kan nok godt køre rundt hvis man har en team, som så tager vagter om

mails
➢ Jamen vi har jo svært at finde spons?

■ Men hvis vi kan få nok virksomheder til at lægge 5k, så kan vi bruge
de penge

■ Best case, kommer vi ikke til at behøve fonsor tjansen længere, fordi
så kan pengene komme fra Fessen i stedet for at udvalgene selv skal
søge en helt masse

■ Vincent er toxic overfor Lars
■ Vincent: Vi ved der er mange virksomheder, der gerne vil til en messe.



■ Laurits vil have tæskehold, til hvad, vides ikke

➢ Kresten, Foliver

➢ Kan vi give stregdollars til frivillige til det?
■ Vincent: Er ikke så stor fan af det, da han synes man prissætter

frivillighed
● Theis: Det kunne dog gøre det mere attraktivt at søge spons,

det er en belønning ud af det
■ Vincent: Hvad med en fin middag til frivillig?

● Foliver: Kan ikke se forskellen på middag og stregdollars
◆ Kresten: Stregdollars er fungible

● Foliver: Hvor går grænsen?
■ Kresten: Vi skal virkelig passe på med lønnede stillinger

(studentersamfundet), det skaber en divisiveness blandt frivillige (i
bestyrelsen i deres tilfælde)

Besparelser (D)

Hvor er der penge at hente?

Diskussion:
❖ Brainstorm

➢ Udvalg
■ Vi kan ikke sænke budgettet for drikkevarer mere

➢ Kiosken / Treoen
■ Vi skal i hvert fald sætte det op på indkøbspris + mobilepay gebyr
■ Vincent: Vil gerne betale lidt for sportcola

➢ Brød
■ Mindre brød
■ Bare cut brød i et semester eller permanent?

● Lyder til at folk er ret glade for brød
➢ Generalforsamling

■ Øge medlemsgebyret
➢ Mere spons muligheder

■ Bruge infoskærm mere

➢ Reklamere mere for PROSA lokalstøtten?

Afsluttende

Eventuelt (Fundet på under mødet)
❖ Foliver har spurgt Hancock for merch, ingen svar endnu



Evaluering af møde
❖ Vincent fik ikke lov til at gå på toilet ét minut før vi blev færdige

➢ Spørgsmål om det tæller som krigsforbrydelse
❖ Det var nice at have en fra Fædrerådet med

Drikkevarer
❖ 5xSC, 1xTHYCC, 1x1932


